



Studenterådet SU

## REFERAT

Studenterådet SU sitt møte 12.03.19 kl 16.15 på Dragvoll

Møteleiar: Magnus Landheim  
Ordstyrar: Lars Bjørnar Vist  
Referent: Karoline Abildsnes

### *Studenterådet SUs medlemm:*

FTV A	Karoline Abildsnes
FTV B	Lars Bjørnar Vist
FTV D	Magnus Landheim
GEO	Vibeke Uthaug
GEO	Marte Westad
SOSANT	Lone Bergland Christoffersen
SOSANT	Maria <b>Victoria</b> Silva
ISS	Iver Matias Linge Glomnes
ISS	Mathilde Breda Enkerud
IPL	Cajsa Sofie W. Moberg
IPL	Simen Aakre
ISA	Patrycja Agnieszka Sudol
ISA	Elfur Thorhildar Helgadottir
PSYK	Aase Martens
PSYK	Ida Maria Brennhaugen
PSYK	Sol-Andrea Ness
ILU	Solveig Tellevik
ILU	Camilla Sagelv Øyen
ILU	Torkil Seljestokken

### *Meldt fråvær:*

FTV C	
ISS	Trine Øverås
IPL	Steffi Schenzle
ISA	Kristina Ekhorn
LTV SU	Brage Lauten
Styret	Siri Arnesen

### *Ikkje møtt:*

*Observatør:*  
Styret Siri Arnesen

### **Konstituering av møtet**

Tallrekka i innkalling vert justert f.o.m. SU-sak 13/19, som då vert 14/19. Innkallinga blei så godkjent, møteleiar, ordstyrar og referent valt.

Sakslista blei godkjent.

**Ref-sak 07/19 Godkjenning av referat 26.02.19**

Referatet blei godkjent.

**Ref-sak 08/19 Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVen**

ISS Har vært på inst.styremøte  
ISA Har hatt workshop for å arbeide med informasjonsbrosjyre om studentdemokratiet  
SOSANT Pedagogisk komité. Har også planlagt dag for open dag  
IPL Val av PTVar – manglar ein. Har deltatt på utvida leiargruppemøte ang. Flytting til brakkene.  
GEO Har vore i møte med inst.leiar og rettleiar. Planlegg stand for open dag. Har hatt GEO-dag med linjeforeninga. Har sendt inn bilete til plakatar som skal henge på instituttet. Få studentar på GEO drar på utveksling. Får tips om å arrangere informasjonsmøter der studentar som har vore på utveksling kan fortelje om sine erfaringar.  
ILU Har vore i dei faste møtene. Jobber med å få på plass masterleseplassane, skal i møte ang. dette på torsdag. Skal i møte om universitetsskuleprosjektet der Camilla sit i arbeidsgruppe. Møte med leiar for linjeforeninga og instituttet om samarbeid.  
PSYK Har vore i leiargruppemøte. Jobbar med retningslinjer for profesjonsstudiet. Sit i panel for periodisk evaluering av studieprogram. Støtter seg i dette arbeidet på PTVane og svar frå undersøking, for å få innspel til dette.

**SU-sak 14/19 Suppleringsvalg + valguke**

Suppleringsvalg i morgon (13.03) på D1 kl. 16:15 med val av ein FTV. Valperioden er forøvrig veke 14-15, der val av ITV fortrinnsvis skjer i vek 14. Alle institutt må sende inn allmøtetidspunkt og rom innan 19.03, for bruk til blæsting.

**SU-sak 15/19 Val av Studentrådet SUs representant til arbeidsgruppen for valguka**

Kort orientering frå Magnus om arbeidsgruppa. ITV Eifur (ISA) og ITV Lone (SOSANT) vert valt som representantar, gjennom akklamasjon.

**SU-sak 16/19 Synlegheit på instituttsider**

Informasjon om tillitsvalte må ligge lett tilgjengeleg på institutta sine nettsider. FTVar lovar ut premie til det instituttet som har kontaktinformasjonen sin lettast mogleg tilgjengeleg til neste gang.

**SU-sak 17/19 Eventuelt**

PSYK EiT med intensiv i januar: Oppleving av at det er ulike utgangspunkt og kriterier for vurdering av ein landsby i EiT, noko som opplevast som frustrerande. Også studentar som har opplevd å få sensur sju veker etter faget er avslutta, og altså ein månad etter sensurfrist.  
Magnus Der kjem ei stor høyring frå Sti om EVU. Sakspapir vert sendt ut allereie i morgon, for at alle skal ha så god tid som mogleg til å setje seg inn i dei omfattande sakspapira.  
GEO Minner om viktigheita av å handsame oppfølging av reglement på ein ryddig og høgleg måte.  
SOSANT Studentar i eit emne har fått beskjed om eksamensform som ikkje er oppgitt i emnebeskrivinga. FTVer følger dette opp.

**Evaluering av møtet**

Bra møte, effektivt, fint med pause, fint å skjerpe synlegheit på instituttsidene.

Møtet blei heva kl. 17:40

*Magnus Landheim*  
møteleder (sign.)

*Karoline Abildsnes*  
referent (sign.)